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Rada Gminy Wizna 
Radni - Sesja 

Protokół nr XLI 

XLI Sesja w dniu 27 października 2022  

Obrady rozpoczęto 27 października 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:00 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Damian Godlewski 

2. Piotr Grabowski 

3. Iwona Grodzka 

4. Wiesław Kapelewski 

5. Marek Laskowski 

6. Andrzej Matejkowski 

7. Marcin Modzelewski 

8. Jan Mroczkowski 

9. Grzegorz Wojciech Murawski 

10. Grzegorz Nacewicz 

11. Marek Lech Sawicki 

12. Tomasz Szyłak 

13. Marcin Wiśniewski 

14. Szczepan Wróblewski 

15. Adam Zalewski 

1. Otwarcie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Dzień dobry Państwu. Otwieram obrady 41 

sesji Rady Gminy Wizna. Serdecznie witam wszystkich przybyłych na nasze dzisiejsze 

obrady, Witam serdecznie zaproszonych gości: panią dyrektor Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Wiźnie Grażynę Kręciewską, panią dyrektor Szkoły Podstawowej w 

Starym Bożejewie Zenobię Dytkowską, Pana dyrektora Szkoły Podstawowej w Rutkach 

Mirosława Wiśniewskiego. Witam Pana Wójta Mariusza Soliwodę, Pana Zastępcę 

Włodzimierza Łąkę, Panów Radnych, pracowników urzędu gminy,  przybyłych na dzisiejsze 

obrady sołtysów oraz wszystkich, którzy łączą się z nami . Bardzo proszę Panów Radnych o 

zalogowanie się i naciśnięcie przycisku kworum celem potwierdzenia obecności. Stwierdzam, 

że w obradach uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych 

decyzji. 

 

 

2. Przyjęcie porządku dziennego obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Panowie radni otrzymaliście na swoje skrzynki 

e-mailowe  protokół z ostatniej sesji. Czy macie uwagi do protokołu. Nie widzę uwag. 



2 
 

Otrzymaliście również wszystkie materiały wraz z projektami uchwał i proponowanym 

porządkiem obrad na dzisiejszą sesję . Czy są  uwagi proponowanego porządku obrad? Proszę 

radny Grzegorz Nacewicz.  

Radny Grzegorz Nacewicz: Ja proponuje zdjęcie punktu 11 i przeniesienie na następną sesję.   

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Wnioskuje Pan? To jest wniosek formalny, 

żeby to zdjąć z porządku obrad, tak? Radny Grzegorz Nacewicz: Tak. 

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Jeszcze na wniosek Pana Wójta proszę o 

wprowadzenie do porządku obrad informacji o podmiotach, w których wykonywane są prace 

społeczne na terenie Gminy Wizna oraz opinii Prezesa Sądu Rejonowego. Proszę o 

wprowadzenie w punkcie 13. Czy jeszcze są pytania do proponowanego porządku obrad? 

Panie radny punkt? Projekt uchwały w sprawie ... własności Gminy Wizna- to jest 11, tak? 

Przystępujemy do głosowania nad zdjęciem punktu 11 z porządku obrad. Proszę o zdjęcie z 

porządku obrad punktu 11 i wprowadzenie do porządku obrad informacji  o podmiotach, w 

których wykonywane są prace społeczne na terenie Gminy Wizna. 

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Na razie będziemy głosować o zdjęcie. Nie 

możemy jednoznacznie wprowadzić dwóch ..................................(rozmowy w tle). No tak, tak 

będziemy robić. Poza systemem nie, nie da się. Bardzo proszę o listę radnych, to będzie 

imienne głosowanie. Dobrze, już ja tu mam. 

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Przystępujemy do głosowania nad zdjęciem z 

porządku obrad punktu 11 : Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie części nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Wizna, 

działka 165/5 Rutkowskie, na okres powyżej 3 lat. Bardzo proszę o głosowanie:                     

1. Damian Godlewski. Radny Damian Godlewski: wstrzymuje się .                                  

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona  Grodzka: Piotr Grabowski. 2 Radny Piotr Grabowski: 

Przeciw.                                                                                                                 

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: 3 Iwona Grodzka - Przeciw.                         

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Wiesław Kapelewski. 4 Radny Wiesław 

Kapelewski: Przeciw.                                                                                                   

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Marek Laskowski.5 Radny Marek Laskowski: 

Przeciw.                                                                                                                 

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Andrzej Matejkowski. 6 Radny Andrzej 

Matejkowski: Wstrzymuje się.                                                                                                

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Marcin Modzelewski. 7 Radny Marcin 

Modzelewski przeciw ..                                                                                                                

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Jan Mroczkowski. 8 Radny Jan Mroczkowski: 

Wstrzymuje się.                                                                                                             

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Grzegorz Murawski. 9 Radny Grzegorz 

Murawski: Za                                                                                                                          

Grzegorz Nacewicz. 10 Radny Grzegorz Nacewicz: Za.                                                  

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Marek Lech Sawicki. 11 Radny Marek 

Sawicki: Przeciw.                                                                                                                    

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Tomasz Szyłak. 12 Radny Tomasz Szyłak: 

Przeciw.                                                                                                                           

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: 13 Marcin Wiśniewski: Przeciw. 

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Szczepan Wróblewski. 14 Radny Szczepan 
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Wróblewski: Za.                                                                                                              

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Adam Zalewski 15 Radny Adam Zalewski: 

Przeciw.                                                                                                                      

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Pani Małgosiu czy możemy poprosić. 

Pracownik Urzędu: Przedstawię państwu wyniki głosowania: 3 osoby się wstrzymało od 

głosu, 2 osoby było za, 10 osób było przeciw.  

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Szczepan Wróblewski był za. 

Pracownik Urzędu: 3 wstrzymujące, 3 za i 9 przeciw.                                                      

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: W wyniku głosowania uchwała nie zostaje 

zdjęta z porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Przystępujemy do głosowania nad 

wprowadzeniem do dziennego porządku obrad Informacji o podmiotach, w których 

wykonywane są prace społeczne na terenie Gminy Wizna oraz opinii prezesa Sądu 

Rejonowego i to umieścimy w punkcie 13, jeśli zostanie przegłosowane. Bardzo proszę o 

głosowanie. Przystępujemy do głosowania.                                                                                             

1.Damian Godlewski. Radny Damian Godlewski: Za.                                                                                                                  

2. Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Piotr Grabowski.  Radny Piotr Grabowski: 

Za.                                                                                                                                        

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: 3. Iwona Grodzka - Za.                                 

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: 4. Wiesław Kapelewski. Radny Wiesław 

Kapelewski: Za.                                                                                                                  

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: 5. Marek Laskowski. Radny Marek 

Laskowski: Za.                                                                                                                

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: 6. Andrzej Matejkowski. Radny Andrzej 

Matejkowski: Za.                                                                                                              

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: 7. Marcin Modzelewski. Radny Marcin 

Modzelewski: Za.                                                                                                              

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: 8 Jan Mroczkowski. Radny Jan Mroczkowski: 

Za.                                                                                                                                        

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: 9 Grzegorz Murawski. Radny Grzegorz 

Murawski: Za.                                                                                                                    

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: 10  Grzegorz Nacewicz. Radny Grzegorz 

Nacewicz: Za.                                                                                                                 

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: 11 Marek Lech Sawicki. Radny Marek 

Sawicki: Za.                                                                                                               

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: 12  Tomasz Szyłak. Radny Tomasz Szyłak: 

Przeciw.                                                                                                                               

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: 13 Marcin Wiśniewski: Za.                             

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: 14 Szczepan Wróblewski. Radny Szczepan 

Wróblewski: Za.                                                                                                                                   

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Adam Zalewski. Radny Adam Zalewski: Za. 

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: W wyniku głosowania informacja zostaje 

wprowadzona do porządku obrad. Teraz odczytam jak przedstawia się nasz dzienny porządek 

obrad. Jest informacja, ale .... Dodaliśmy w punkcie 13 Informacje i porządek obrad 

przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie obrad.  
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2. Przyjęcie porządku dziennego obrad.  

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami oraz sprawozdanie z         

    uchwał Rady Gminy z poprzedniej sesji.  

4. Sprawozdanie Komisji Rady Gminy Wizna z działalności między sesjami.                                             

5. Interpelacje i zapytania radnych.                                                                                                                     

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny.                                                                  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.                                                  

8. Podjęcie uchwały sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wizna na lata   

    2022- 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2037.                                                   

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego  

     pomiędzy Gminą Wizna i Gminą Jedwabne dotyczącego powierzenia częściowej realizacji  

     zadań w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę mieszkańców gminy, których  

     nieruchomości położone są na pograniczu Gminy Wizna.                                                                    

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości  

       gruntowej stanowiącej własność Gminy Wizna dz. 17 Mrówki na okres powyżej 3 lat.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości    

       gruntowej stanowiącej własność Gminy Wizna dz. 165/5 Rutkowskie na okres powyżej 3  

      lat.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu  

      przez Gminę Wizna na przebudowę i rozbudowę drogi powiatowej nr 1962B Kokoszki –  

      Guty.  

 13. Informacji o podmiotach, w których wykonywane są prace społeczne na terenie Gminy 

       Wizna oraz opinii Prezesa Sądu Rejonowego.  

14 Informacja na temat analizy oświadczeń majątkowych.  

     a)wystąpienie Wójta,  

     b) wystąpienie Przewodniczącej Rady.  

15. Odpowiedzi na  interpelacje i zapytania radnych.  

16. Wolne wnioski i zapytania.  

17. Zamknięcie obrad.  

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Przystępujemy nad porządkiem obrad 

rozszerzonym o jeden punkt, do głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw ? Kto się 

wstrzymał? 

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 14 

było na tak, jeden wstrzymał się od głosu. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku dziennego obrad..  

 

Wyniki głosowania 
Tak: 14, Nie: 0, Wstrzymuje się : 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

Tak (14) 

Damian Godlewski, Piotr Grabowski, Iwona Grodzka, Wiesław Kapelewski, Marek 

Laskowski, Andrzej Matejkowski, Marcin Modzelewski, Jan Mroczkowski, Grzegorz 

Wojciech Murawski, Marek Lech Sawicki, Tomasz Szyłak, Marcin Wiśniewski, Szczepan 

Wróblewski, Adam Zalewski 

Wstrzymuje się (1) 

Grzegorz Nacewicz 
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3. Sprawozdanie Wójta Gminy Wizna z działalności w okresie między sesjami oraz 

sprawozdanie z uchwał Rady Gminy z poprzedniej sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Przystępujemy do realizacji punktu 3 porządku 

obrad, ponieważ punkt 1 i 2 mamy już za sobą. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w 

okresie między sesjami oraz sprawozdanie z uchwał Rady Gminy z poprzedniej sesji. Proszę 

Pana Wójta o zabranie głosu. 

 

Wójt Gminy Mariusz Soliwoda: Pani Przewodnicząca, Panie Wiceprzewodniczący,  

Szanowni Radni ,Szanowni goście, Szanowni Sołtysi i wszyscy oglądający nas za pomocą 

środków  elektronicznych :Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na 40 sesji Rady 

Gminy. W dniu 29 września 2022 roku Rada Gminy podjęła uchwały w następujących 

sprawach :  

uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok- przesłana do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej oraz Redakcji Dziennika Urzędowego Województwa Podlaskiego celem 

ogłoszenia;  

uchwała w sprawie ustalenia wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego 

usytuowanego na drodze gminnej na terenie Gminy Wizna.   - przesłana do Wojewody 

Podlaskiego,  

- uchwała w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych - przesłana do Wojewody 

Podlaskiego oraz Redakcji Dziennika Urzędowego Województwa Podlaskiego celem 

ogłoszenia,  

- uchwała w sprawie utworzenia związku powiatowo-gminnego pod nazwą Związek 

Powiatowo-Gminny „Łomżyńskie Forum Samorządowe”. - przesłana do Wojewody 

Podlaskiego, 

 - uchwała w sprawie przyjęcia Statutu Związku Powiatowo-Gminnego „Łomżyńskie Forum 

Samorządowe”. - przesłana do Wojewody Podlaskiego.  

- uchwała w sprawie zmiany Statutu Gminy Wizna. - przesłana do Wojewody Podlaskiego 

oraz Redakcji Dziennika  Urzędowego Województwa Podlaskiego celem ogłoszenia. - 

uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Wizna.- przesłana do Wojewody 

Podlaskiego.  

- uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Wizna. - przesłana do Wojewody 

Podlaskiego. - uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji. - przesłana do Wojewody 

Podlaskiego.                                                                        

  Ze spraw dotyczących Gminy podpisanych umów Zostały podpisane umowy na przebudowę 

i modernizacje dróg gminnych ul. Cmentarna tzw. Srebrowska  od Groty oraz ul Polna.  W 

przypadku 2-óch pierwszych Wykonawcą jest łomżyński PBK spółka z o. o. w przypadku 

ul. Polnej PHU Wojciech Skrodzki Czas trwania inwestycji przewidziany w umowach  jest do 

15 listopada. Ukończyliśmy inwestycję jako jest żwirowanie drogi modernizacja drogi 

Srebrowo - Stare Bożejewo na tzw. Rudzie została odebrana ta droga. Kończymy już sprawę 

wymiany lamp.  Kolejne miejscowości już oświetlone nowym oświetleniem jeśli chodzi o 

ledowe : Niwkowo. Bronowo, Janczewo, Mrówki, Ruś, Kramkowo, Wierciszewo, 

Rutkowskie i Męczki. i Janczewo Mam nadzieję, że nie pominąłem. Te miejscowości mają 

już nowe oprawy. Przypomnę tylko że nowe oprawy moc ich 43-47 VAT versus to co było 

wcześniej 120-150 VAT. Więc to już mamy zakończone. W Gminie podpisaliśmy umowę z 

firmą, która będzie zajmować się obsługa Urzędu gminy w zakresie danych osobowych. 

Prawdopodobnie  wszystkie nasze placówki zostaną taką opieką objęte. Podpisałem zlecenie 
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na budowę wymianę dachu w naszej inwestycji jeśli chodzi o świetlicę wiejska w Męczkach. 

Wczoraj otworzyliśmy przetarg, mamy ofertę którą jesteśmy w stanie zaakceptować, więc 

kwestia tylko dokumentów i prawdopodobnie podpiszemy umowę z tą firma. To z działań 

tyle dziękuje bardzo. 

 

4. Sprawozdanie Komisji Rady Gminy Wizna z działalności między sesjami 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: dziękuję. Przystępujemy do realizacji punktu 4 

porządku obrad: Sprawozdanie Komisji Rady Gminy Wizna z działalności między sesjami. 

Między sesjami odbyły się 2 komisje. Komisja Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów 

Bardzo proszę Przewodniczącego o zabranie głosu.  

Przewodniczący Komisji Piotr Grabowski: Pani Przewodnicząca Panowie Radni, Szanowni 

Państwo Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów swoje posiedzeniu miała w dniu 

dzisiejszym o godz. 9.00. W porządku było  do rozpatrzenia 6 projektów uchwał na dzisiejszą 

sesje i były to uchwały :                                                                                                              

a. projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie,                                                                                                          

b. projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wizna na 

lata 2022- 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2037 został 

zaopiniowany pozytywnie,                                                                                                           

c. projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

pomiędzy Gminą Wizna i Gminą Jedwabne dotyczącego powierzenia częściowej realizacji 

zadań w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę mieszkańców gminy, których 

nieruchomości położone są na pograniczu Gminy Wizna. Projekt został zaopiniowany 

pozytywnie,                                                                                                                                  

d. projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Wizna dz. 17 Mrówki na okres powyżej 3 lat - został 

zaopiniowany pozytywnie,                                                                                                                    

e. projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Wizna dz. 165/5 Rutkowskie na okres powyżej 3 lat - 

został zaopiniowany pozytywnie. Chociaż tutaj dodam, że za pozytywnym zaopiniowaniem 

głosowało 6 radnych, 2 było przeciw , 3 wstrzymało się od głosu, a dyskusja była dość długa, 

i ostatni                                                                                                                                                    

f. projekt uchwały w sprawie przekazania pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu 

przez Gminę Wizna na przebudowę i rozbudowę drogi powiatowej nr 1962B Kokoszki – 

Guty została zaopiniowana pozytywnie. Dziękuje bardzo. 

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Dziękuje . Przystępujemy do realizacji punktu 

5 porządku obrad : Interpelacje i zapytania Radnych. Od ostatniej sesji do dnia dzisiejszego 

nie wpłynęła do mnie żadna interpelacja bądź zapytanie. Czy panowie radni macie pytania? 

Nie widzę pytań. 

 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Przystępujemy do realizacji punktu 6 porządku 

obrad : Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny. I tutaj 

bardzo proszę panią dyrektor Grażynę Kręciewską o zabranie głosu. 
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Dyrektor Zespołu Szkolno- Przedszkolnego w Wiźnie: Pani Przewodnicząca, Szanowni 

Państwo : Zespół Szkolno- Przedszkolny w Wiźnie w minionym roku szkolnym realizował 

wiele zadań. Do realizacji tych zadań zaangażowani byli wszyscy nauczyciele, czyli  34 

osoby ponadto pracownicy obsługi 14 osób. Struktura przedszkola prezentowała się 

następująco: trzy grupy zróżnicowane wiekowo (trzylatki, czterolatki i pięciolatki) 58 dzieci 

(w tym 2 z Ukrainy). Struktura szkoły: Oddział przedszkolny (22 dzieci w tym 2 z Ukrainy), 

I etap edukacyjny: klasy I-III (65 uczniów w tym 1 uczeń realizujący zindywidualizowaną 

ścieżkę kształcenia, II etap edukacyjny: klasy IV-VIII (129 uczniów w tym 2 uczennice z 

Ukrainy, 1 uczennica realizująca nauczanie indywidualne w domu i 1 uczennica realizująca 

nauczanie indywidualne w szkole).  Łącznie 209 osób dzieci i uczniów. Jeśli chodzi o 

dydaktykę to byliśmy zaangażowani w różnorodne projekty : 1. „SKS” 2. „Owoce w szkole i 

w domu” 3. „Cała Polska czyta dzieciom” akcja ogólnopolska, 4. Inne  – Dzień kropki”, 

5. Zbiórka karmy, 6. Szkoła do Hymnu. 7. „Narodowe czytanie”. 8. Akcja „Pamiętamy” 

9. „Mały Miś w świecie wielkiej literatury Akademia zdrowego przedszkolaka” ,,Paczuszka 

dla maluszka” ,  „Tytka charytatywna”, „Mam przyjaciela policjanta” „Wkręć się w 

pomaganie” ”Mamo, Tato wolę wodę” – „Czyste powietrze wokół nas” – 7. „Akcja 

segregacja” – realizacja projektów: „Umiem pływać” „Rozwijanie umiejętności ITC” 

„Laboratoria przyszłości”. Niestety jeśli chodzi o promocję do klasy wyższej w roku 

szkolnym 2021/2022 4 uczniów nie otrzymało promocji,  152 uczniów otrzymało promocje. 

W szkole uczy się łącznie 13 uczniów z niepełnosprawnością. Wszyscy uczniowie kl. VIII 

ukończyli szkołę ukończyli szkołę (37): uzyskali pozytywne oceny z przedmiotów nauczania i 

uczestniczyli w egzaminie ósmoklasisty, czyli spełnili warunki niezbędne.  Spośród uczniów 

klas IV-VIII, którzy osiągnęli wysokie wyniki nauczania i wychowawcy złożyli wnioski o 

przyznanie stypendium motywacyjnego i stypendium sportowego, komisja przyznała : Klasa 

IV stypendia za wysokie wyniki w nauce Szymon Białobrzeski , Julia Zysk i Filip Grabowski 

(uzyskał stypendium sportowe), klasa V a: Amelia Piotrowska, Oliwia Piotrowska, 

stypendium motywacyjne, za wysokie wyniki w nauce Klasa VII b, ponieważ w kl. VI 

niestety nie było osób spełniających kryteria, kl. VII b stypendium motywacyjne:  Zuzanna 

Rząca, Julia Mucharska, Zuzanna Gadomska, Jan Białobrzeski, Klasa VIII a: Anna Staszek, 

Mikołaj Ruszczyk, Klasa VII b: Magdalena Detkiewicz, Oliwier Piskowski. W ramach  

współpracy z Radą Rodziców w zakresie realizacji działań „Motywowanie przez 

nagradzanie” (przyznanie kart podarunkowych na zakupy) dla uczniów kończących szkołę, 

którzy osiągali wysokie wyniki nauczania i reprezentowali szkołę w konkursach. To 

wyróżnienie uzyskali : Anna Staszek, Mikołaj Ruszczyk, Oliwier Piskowski, Magdalena 

Detkiewicz. Uczniowie klas I-III zasłużyli na nagrody książkowe, które otrzymali.  Natomiast 

, uczniowie klas IV-VIII puchary ufundowane przez sponsora. Rodzice uczniów otrzymali 

listy gratulacyjne. Nagrody i dyplomy Wójta Gminy Wizna zostały przyznane: Annie Staszek, 

Mikołajowi Ruszczyk, Dominice Pogroszewskiej, Amelii Piotrowskiej, Natalii Wolny, Julii 

Trepanowskiej, Alicji Grabowskiej, Krzysztofowi Frączak, Filipowi Grabowskiemu, Sylwii 

Dąbrowskiej, Magdalenie Budkiewicz, Jakubowi Budkiewicz. Wyróżniono i nagrodzono 

nauczycieli opiekunów dominujących aktywności uczniów: P. Joannę Rańczuch; P. Marka 

Szabłowskiego; P. Jana Palczewskiego; P. Annę Szymańską; P. Michała Wiśniewskiego. 

Nauczyciele motywowali uczniów i rodziców do udziału w zajęciach, a efektem tej 

współpracy jest zwiększona ilość przyznanych nagród. W odniesieniu do roku 2021 wzrosła 

ta tendencja o 4%. Niestety frekwencja spadła nam, ale frekwencja odnosi się przede 

wszystkim do sytuacji właśnie zagrożenia epidemiologicznego i zasad obowiązujących jeśli 

chodzi o funkcjonowanie społeczne.  Cieszy fakt, że pojawiły się mimo wszystko, utrzymały 

się osoby, które posiadają 100% frekwencję i była to uczennica kl. V a Natalia Mieczkowska i 

uczennica kl. VIII b Patrycja Gacka. Średnia frekwencja szkoły wyniosła 88,24 % 

spowodowana absencja chorobową covid 19. Uczniowie diagnozowani zgodnie z 
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otrzymanymi zaleceniami uzyskiwali pomoc specjalistyczną w formie : zajęcia logopedyczne, 

korekcyjno-kompensacyjne, zajęcia wyrównawcze, zajęcia rozwijające umiejętności 

społeczne, zajęcia innych rozwijających. Wszyscy nauczyciele pozytywnie ocenili realizację 

wsparcia psychologiczno-pedagogicznego i rozwijania zainteresowań, talentów uczniów. 

Sukcesy uczniów Zespołu Szkolno -Przedszkolnego to między innymi tylko:  Anna Staszek 

VIII a -Konkurs Wiedzy o Biebrzańskim Parku Narodowym I miejsce, I miejsce w 

Ogólnopolskim Turnieju Jednego Wiersza, I miejsce w Ogólnopolskim konkursie Wakacyjny 

Mistrz Ortografii, I miejsce w Ogólnopolskim konkursie Mistrza Wypracowań, udział w 

Wojewódzkim Konkursie Historycznym – kwalifikacja do etapu rejonowego oraz to samo 

osiągnięcie w Wojewódzkim Konkursie Matematycznym- Kwalifikacja. Mikołaj Ruszczyk 

VIII a: Konkurs poezji patriotycznej, Gminny konkurs recytatorski i tutaj I miejsce. Dominika 

Pogroszewska reprezentowała szkołę w konkursach wokalnych i osiągnięcia najwyższe to I 

miejsce w XXIX Giełdzie Piosenki Dziecięcej i Młodzieżowej; oraz Gwiazdkowe Nutki 

2021; w Konkursie Pieśni Patriotycznej  III miejsce. Amelia Piotrowska tutaj osiągnięcia 

wokalne i sportowe:  III miejsce Konkurs Pieśni Patriotycznej, IV miejsce czwórbój LA; 

Mistrzostwa powiatu w drużynowym badmintonie. Julia Trepanowska osiągnięcia sportowe: 

finał wojewódzki w pchnięciu kulą,  I miejsce Finał wojewódzki w rzucie dyskiem, również 

jest mistrzynią na etapie wojewódzkim  Alicja Grabowska kl. V: Mistrzostwa powiatu w 

drużynowym badmintonie ,IV miejsce Drużynowy czwórbój LA; Półfinał województwa 

podlaskiego w rzucie oszczepem; mistrzyni województwa I miejsce oraz IX miejsce w finale 

wojewódzkim w rzucie oszczepem.  Mistrzostwa powiatu w drużynowym trójboju LA i  I 

miejsce to już dokonania Krzysztofa Frączak,  również I miejsce Krzysztofa Mistrzostwa 

powiatu w indywidualnym trójboju LA;  VI miejsce półfinał wojewódzki w drużynowym 

trójboju LA. Filip Grabowski  kl. IV który uzyskał  również stypendium sportowe: I miejsce 

Mistrzostwa powiatu w indywidualnych biegach przełajowych; XXVII w Finalista mistrzostw 

województwa podlaskiego  I w Mistrzostwa powiatu w indywidualnym trójboju LA; Półfinał 

wojewódzki w drużynowym trójboju LA - VI miejsce, I miejsce w Mistrzostwach powiatu w 

piłce nożnej klas IV. Sylwia Dąbrowska reprezentowała szkołę w Mistrzostwach powiatu w 

indywidualnych biegach przełajowych - IV miejsce i była też  Finalistką mistrzostw 

województwa podlaskiego w indywidualnych biegach przełajowych – i tutaj 34 miejsce. 

Magdalena Budkiewicz: V miejsce w Mistrzostwach powiatu w indywidualnych biegach 

przełajowych i Finalista mistrzostw województwa podlaskiego w indywidualnych biegach 

przełajowych. Jakub Budkiewicz osiągnięcia sportowe i to również  w biegach przełajowych; 

II miejsce i Finalista mistrzostw województwa podlaskiego w indywidualnych biegach 

przełajowych; Lena Kaczyńska wyróżnienie jest to, była to uczennica klasy III: wyróżnienie 

w Ogólnopolskim Konkursie Plastycznym „Jak parki narodowe pięknieją dzięki Funduszom 

Europejskim”; i I miejsca w Dyktandzie papieskim; w Szkolnym Konkursie na Najpiękniejszą 

Kartę Świąteczną, Klasowym konkursie „Orzeł Matematyczny”, Wiktoria Kaczyńska:  I 

miejsce w Dyktandzie papieskim oraz III miejsce w Szkolnym konkursie plastycznym  

,,Potrzebujemy przyjaciół! Książka - przyjacielem na każdą pogodę". Oliwier Dmochowski: 

II miejsce w  Dyktandzie papieskim, II miejsce w Szkolnym konkursie poezji patriotycznej; 

Szkolny konkurs  na  najpiękniejszą kartę świąteczną; I miejsce w Gminnym Konkursie               

Recytatorskim ,,Spotkanie z poezją Marii Konopnickiej" ; II miejsce Między klasowy 

Konkurs  Ortograficzny dla klas  II-III ,,Mistrz Ortografii”. Aleksandra Dołęga III kl. Szkolny 

konkurs na najpiękniejszy stroik świąteczny, Amelia Grabowska kl.  III:  Między klasowy 

Konkurs  Ortograficzny dla klas II-III , I miejsce „Mistrz Ortografii”, Maja Galińska III 

Między klasowy Konkurs Ortograficzny dla klas . Tola Wiśniewska kl. I Konkurs poezji 

patriotycznej, I miejsce i  Krystian Kapelewski VIII b I miejsce w szkole  Międzynarodowy 

Test umiejętności informatycznych ITC. Organizowaliśmy konkursy i zawody szkolne i 

gminne. Uczestniczyliśmy w konkursach regionalnych, wojewódzkich i ogólnopolskich. 
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Niezbędnym miejscem wspierającym i kształtującym zainteresowania uczniów jest biblioteka 

szkolna. Dzięki zaangażowaniu nauczyciela pozyskaliśmy ciekawe nowości wydawnicze. 

Dzieci i uczniowie uczestniczyli w konkursach: recytatorskim, czytelniczym, plastycznych o 

charakterze wychowawczym i rozwijającym. Każde z postawionych w planie pracy zadań 

zostało wypełnione (we współpracy, po zaplanowaniu przedsięwzięcia w zespołach 

nauczycieli i z przemyślaną realizacją przedsięwzięć szkolnych i gminnych). Wypożyczeń 

łącznie było 1093, średnia na 1 ucznia 6,4 książki. Praca z uczniami odbywała się 

systematycznie. Najwięcej emocji budził czas obowiązywania zaleceń dotyczących 

obejmowania kwarantanną osób z kontaktu. Rodzice uzupełniali braki w sprzęcie 

komputerowym wypożyczając laptopy ze szkoły. Nie było uczniów wykluczonych podczas 

pracy zdalnej, ale zaangażowanie uczniów było zróżnicowane i zależne od funkcjonowania 

rodziny. Wszystkie komputery zostały zwrócone. Bardzo ważnym zadaniem wychowawczym 

było integrowanie zespołów, które odbywało się we wszystkich klasach poprzez 

organizowanie wycieczek klasowych, uroczystości wewnątrzklasowych, uroczystości 

szkolnych, które wymagały mobilizacji. Dodatkowym cyklicznym działaniem motywującym 

uczniów do pracy i współpracy była akcja mierząca zaangażowanie i kreatywność klas. 

Najwyższe wyniki w tym zakresie osiągnęły następujące klasy: klasa I wychowawca p. Beata 

Nitkiewicz; klasa III wychowawca p. Bożena Staszek, VI wychowawca p. Małgorzata 

Dąbkowska, klasa VIII a wychowawca p. Joanna Rańczuch, klasa VIII b wychowawca p. 

Sylwia Bednarczyk. Inicjatywy SU, zasługujące na wyróżnienie: wycieczka, noc filmowa, 

zaangażowanie w akcje charytatywne i ekologiczne. Wyniki egzaminu ósmoklasisty w Szkole 

Podstawowej im. Obrońców Wizny w Wiźnie w roku szkolnym 2021/2022. Najwyższe 

wyniki z egzaminu z języka polskiego, z których się bardzo cieszymy osiągnęły 4 osoby. 

Średni wynik w szkole to 62 punkty, gdzie w powiecie wynik ten wynosił 58 punktów w 

kraju 60 więc był to wynik wyższy niż średnie wyniki krajowe, wojewódzkie i powiatowe.  

Cieszy fakt, że 4 osoby uzyskały najwyższe wyniki. Jeśli chodzi o matematykę tutaj niestety 

wynik egzaminu plasował się na poziomie 48 punktów, ale z tego 2 osoby najwyższe wyniki 

z tego egzaminu więc wyniki są zróżnicowane. Jeśli chodzi o powiat i kraj wynik z 

matematyki plasował się na poziomie 54 punktów województwo 59, kraj 57. Z języka 

angielskiego 4 osoby w naszej szkole uzyskały wynik najwyższy. 2 osoby wyniki na 

poziomie 8 stanina i 2 osoby na poziomie 7 stanina. Szkoła jeśli chodzi o średni wynik to było 

48 punktów, gdzie województwo to 67 punktów, kraj 67 punktów, ale gmina 46 punktów. 

Tutaj jeszcze zwróciła bym uwagę na fakt ,że kl. VIII a osiągnęła wynik na poziomie 54 

punktów średni, natomiast kl. b bardzo niżej więc tutaj ta rozbieżność jest duża - 43 punkty. 

Niestety wynik zróżnicowany wynika również z udziału, z motywacji i zaangażowania 

poszczególnych uczniów i wypełniania tych zadań, które przed nimi stawiano. Oceny z 

zachowania w minionym roku szkolnym były bardzo zróżnicowane. I tutaj niestety dwie 

osoby uzyskały nieodpowiednie zachowanie, poprawne aż 14 osób, dobre 32 osoby. I cieszą 

zachowania bardzo dobre i wzorowe - 48 i odpowiednio 32 oceny najwyższe. Frekwencja w 

klasach, jeśli chodzi o ranking wygląda następująco: V klasa - 1 miejsce, VIII a - 2 miejsce, 

III a - 3 miejsce, 4 miejsce – V b, i kolejne klasy. Tak jak powiedziałam nie jest to frekwencja 

satysfakcjonująca, ale jest to frekwencja uzależniona od sytuacji zdrowotnej. Wyniki badań 

wskazują na zadania do wykonania: integrowanie zespołów klasowych, praca niwelująca 

zachowania niepożądane wśród uczniów. I tutaj wskazują nauczyciele i wynika to z 

obserwacji: brak współpracy pomiędzy równoległymi klasami, występujące wulgaryzmy, 

łamanie zasad zachowania, konflikty również rówieśnicze. Rozwijanie współpracy z 

rodzicami opartej na szacunku, respektowaniu zasad współżycia społecznego i 

pretensjonalność musimy niestety troszeczkę wyeliminować. W szkole samorząd uczniowski 

ściśle współdziałał ze szkolnym kołem Caritas, akcje charytatywne cieszą się dużym 

zaangażowaniem całej społeczności szkolnej. 39 Wiska drużyna harcerska "Szaniec" im. mjr 
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Władysława Raginisa realizowała zamierzenia oparte o projekt "Podlaskie podwórka" i stąd 

pozyskiwała fundusze niezbędne do realizacji zadań. Drużyna licząca 15 osób uczestniczy w 

cyklicznych zbiórkach, działaniach profilaktycznych, akcjach ekologicznych, biwakach 

integrujących i zadaniowych i w minionym roku szkolnym drużyna uczestniczyła w 5 takich 

właśnie biwakach: w Wiźnie, w Olecku, w Piątnicy, ponownie w Wiźnie i w miejscowości 

Rybaki. Opieka opiera się, oprócz zadań podstawowych, również na korzystaniu z opieki 

świetlicowej i tutaj właśnie ze względu na duże zainteresowanie opieką świetlicową, 

zorganizowaliśmy opiekę tę równolegle rano dla uczniów klas młodszych i uczniów klas 

starszych w oddzielnych pomieszczeniach. Później opieka świetlicowa opiera się na opiece w 

jednej grupie osób oczekujących na rozwóz. Wszystko co dzieje się w szkole jest 

dostosowane do bieżących potrzeb dzieci i rodziców. Organizacja dożywiania jest dość 

obszernym tematem, ale tutaj jeśli chodzi o sedno sytuacji to wszystkie dzieci, które były 

zgłoszone przez rodziców do objęcia tymi formami opieki były objęte dożywianiem i 

dowożeniem. Coraz częściej występują wymagania żywieniowe do diety dziecka i 5 osób 

korzystało z tych dostosowań żywieniowych w przedszkolu. Rodzice komunikują różnorodne 

potrzeby, które na bieżąco staramy się zaspokajać, a w sytuacjach problemowych dążyć do 

kompromisów. Cyklicznie odbywały się kontrole w sposób zaplanowany i doraźny. Cieszy 

fakt, że dwie osoby otrzymały pozytywną ocenę odbytego stażu i uzyskały stopień 

nauczyciela kontraktowego. Szkoła i przedszkole były miejscem realizacji praktyk 

studenckich, 11 studentów odbywało praktyki w naszej szkole. Nauczyciele dzielili się 

doświadczeniem, pomagali studentom poznać specyfikę pracy nauczyciela i szkoły jako 

zakładu pracy. Najbardziej ogólne wnioski, które można wyciągnąć ,,z funkcjonowania 

szkoły to przede wszystkim rozwijać kompetencje uczniów, dostosowując zadania do 

możliwości każdego dziecka, ucznia. Ukierunkować działania nauczycieli na rozwijanie 

predyspozycji, talentów i problemów uczniów, zapraszać rodziców do współpracy nad 

kształtowaniem rozwoju dziecka, pozyskiwać specjalistów do pełnej realizacji planowanych 

działań. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Dziękuję Pani Dyrektor za obszerne 

informacje. Czy panowie radni macie może pytania do pani dyrektor? Nie ma pytań. Dziękuję 

bardzo. Bardzo proszę o zabranie głosu Panią Dyrektor Szkoły Podstawowej w Starym 

Bożejewie pani Zenobii Dytkowskiej. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Starym Bożejewie Zenobia Dytkowska: Szanowna Pani 

Przewodnicząca, szanowni Panowie Radni. Zgodnie z ustawą Szkoła Podstawowa w Starym 

Bożejewie w roku szkolnym 2021-2022 realizowała następujące zadania oświatowe: w 

oddziale przedszkolnym mamy dzieci od 3 lat - było w roku szkolnym 19. W klasach I-VIII 

36 uczniów. Od klasy I do klasy VIII mamy 11 uczniów z opiniami z poradni 

psychologiczno-pedagogicznej. W szkole są zatrudnieni nauczyciele z kwalifikacjami: 4 

nauczycieli dyplomowanych, 2 mianowanych, 2 nauczycieli kontraktowych, 2 nauczycieli 

stażystów, pracownik obsługi i jest również zatrudniony pracownik z Urzędu Pracy, 

szczególnie w okresie pracy wiosenno-letnim. Jeżeli chodzi o egzamin ósmoklasisty: język 

polski średnia szkoły 60%, a więc na poziomie średniej krajowej; matematyka 42,5%; język 

angielski 34,3%. Najwyższy wynik w szkole osiągnął uczeń z matematyki - 96%, z 

angielskiego 87%, z polskiego 71%. W roku szkolnym realizowane były programy rządowe: 

program dla szkół "Spożywanie produktów mlecznych" klasy 1-5, "Spożywanie produktów 

warzywnych i owocowych"; uczniowie otrzymywali darmowe podręczniki, zestawy ćwiczeń 

oraz szkoła otrzymała dotację na zakup pomocy z programu rządowego "Laboratoria 

przyszłości". Jeżeli chodzi o realizację polityki oświatowej w szkole podstawowej była 

realizacja projektu "Z kulturą mi do twarzy". Działania szkoły to przede wszystkim 
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przygotowanie uroczystości patriotycznych z okazji świąt państwowych, konkurs poezji 

patriotycznych, organizowanie akcji charytatywnych, przygotowanie akademii z okazji dnia 

babci i dziadka, Integracja rodzinnej i lokalnej społeczności, piknik rodzinny, wycieczki 

uczniów, udział w akcji "Bohater - on w twojej szkole 2021" upamiętniającej 77 rocznicę 

wybuchu powstania warszawskiego pielęgnującej pamięć o uczestnikach tego wydarzenia, 

przygotowanie kart z życzeniami dla powstańców warszawskich. Udział placówki w 

kampanii profilaktycznej "Akademia młodego bystrzaka - toksyczność w otoczeniu". Drugi 

punkt z polityki oświatowej to przede wszystkim rozwijanie postawy odpowiedzialności za 

środowisko naturalne i tu uczniowie biorą jak co roku udział w akcji "Sprzątanie świata", 

zbiórka plastikowych nakrętek, które są oddawane na cele charytatywne, zbiórka karmy dla 

schroniska dla zwierząt w Łomży, wykonywanie plakatów "Ochrona środowiska" w Dniu 

Ziemi. Ciekawe akcje podjęte w roku szkolnym 2021-2022 w szkole to przede wszystkim: 

inicjatywa ze strony rodziców, uczniów w organizacji akcji charytatywnych w celu zbierania 

funduszy na leczenie chorych dzieci tu z naszego regionu, mianowicie Julii Kierzkowskiej i 

Eryka Kopczewskiego, Filipa Nowackiego. Rodzice i uczniowie przygotowywali kiermasze, 

na których były sprzedawane przygotowane słodkości i inne smaczne dania. Tu rodzice 

wykazali się ogromnym zaangażowaniem, wspaniałą współpracą. Również nauczyciel 

oddziału przedszkolnego w roku szkolnym uzyskał odznaczenie "Nauczyciela na medal". 

Pani zajęła 1 miejsce w powiecie łomżyńskim w kategorii nauczyciel w plebiscycie 

edukacyjnym 2021. Również takie samo wyróżnienie otrzymał nasz oddział przedszkolny. 

Uczniowie naszej szkoły osiągnęli wysokie wyniki w konkursach plastycznych na etapie 

powiatowym i wojewódzkim. Uczennica klasy 4 zajęła 2 miejsce w konkursie "Bezpieczne 

ferie" organizowanym przez Miejska Policję w Łomży oraz została laureatką w konkursie 

"Światowy dzień wody -polskie wody i strumyki" organizowany przez Publiczną Bibliotekę 

w Łomży. Uczeń klasy 3 został laureatem wojewódzkiego konkursu "Rośliny miododajne 

upowszechniamy, pszczołom byt zapewniamy" organizowanym przez Urząd Marszałkowski 

w Białymstoku. Uczeń klasy 1 otrzymał wyróżnienie w konkursie na etapie powiatowym 

"Wesoła pszczoła, malowane wierszem" organizowanym przez Miejska Bibliotekę Publiczną 

w Łomży i Leśną Pracownię i uczennica klasy 8 otrzymała wyróżnienie w wojewódzkim 

konkursie recytatorsko-fotograficznym, to jest 3 edycja "Podlasie w moim sercu" część 

fotograficzna. Szkoła Podstawowa w Starym Bożejewie współpracuje z Policją. 

Organizowane są spotkania na temat: bezpieczeństwo, bezpieczeństwo na drodze, bezpieczne 

ferie , bezpieczne wakacje. Z zespołem gabinetów lekarza rodzinnego w Wiźnie, a 

mianowicie przy realizacji programów "Nie pal przy mnie, proszę", "Czyste powietrze wokół 

nas", "Trzymaj formę" , Poradnią psychologiczno-pedagogiczną, Komisją do spraw 

rozwiązywania problemów alkoholowych w Wiźnie oraz Powiatową Stacja Sanitarno-

Epidemiologiczną w Łomży. Dziękuję 

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Dziękuję bardzo Pani Dyrektor. Czy panowie 

radni macie pytania do pani dyrektor? Nie ma pytań. Dziękujemy bardzo. Bardzo proszę o 

zabranie głosu Pana Dyrektora Szkoły Podstawowej w Rutkach Mirosława Wiśniewskiego. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Rutkach Mirosław Wiśniewski: Szanowni Państwo, 

informacja o realizacji zadań oświatowych sporządzona przez Szkołę Podstawową w Rutkach 

zgodnie z artykułem 11 punkt 7 Dziennik Urzędowy z 2021 roku. W Szkole Podstawowej w 

Rutkach w ubiegłym roku było razem wszystkich 69 dzieci, plus 1 indywidualne nauczanie, z 

tego 14 osób w przedszkolu. Poza tym mieliśmy czworo dzieci z niepełnosprawnością. Stan 

zatrudnienia w tamtym roku wynosił 15 nauczycieli, 2 osoby obsługi, z czego 10 nauczycieli 

stałych , reszta to nauczyciele dojeżdżających na 2-3-4 godziny i jeden nauczyciel uzupełniał 

etat z Wizny. Awans zawodowy nauczycieli to jeden stażysta, jeden kontraktowy był, od tego 
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roku ten podział został zlikwidowany, dwóch nauczycieli mianowanych i 11 dyplomowanych.  

Średnie wyniki szkoły: także język polski 55%, średnia kraju 60%, gminy 60%, także ciut 

niżej; matematyka 58% czyli tutaj był procent wyższy ponieważ średnia gminy 48%, średnia 

kraju 57%, województwa 59% ale to się waha w tych granicach. No i język angielski 

troszeczkę słabiej od średniej krajowej, bo 49% natomiast lepiej od średniej gminnej gdzie 

wynosił 46%. Dla uczniów z potrzebami, tymi którzy są zostały następujące podjęte 

dodatkowe godziny i kategorie zajęć z uczniami, czyli świetlica szkolna, praca biblioteki 

szkolnej, zajęcia dydaktyczno-wyrównawcze, zajęcia rewalidacyjne, rewalidacyjno-

wychowawcze właśnie z tym jednym uczniem co ma nauczanie indywidualne, zajęcia 

logopedyczne i zajęcia z psychologiem się odbywały Razem  w całej szkole w tamtym roku 

realizowane  było  273,5 godzin  dydaktyczno-wychowawczych  z czego 39 godzin  to  

godziny  ponadwymiarowe. Programy z jakich skorzystała szkoła w tamtym roku tzn. 

uczestniczyła w tych programach to będą  „Owoce  w  szkole”  i  „Szklanka  mleka”,  czyli 

dzieci kl. I-III i  klas  I – V  otrzymywali  owoce  i  mleko. Programy  te  realizowane  są  

również  w  tym  roku  szkolnym. We  współpracy  ze  Stacją  Sanitarno-  Epidemiologiczną  

w  Łomży, gdzie  realizowane  takie  programy: „Czyste  powietrze  wokół  nas”, „Nie  pal  

przy  mnie  proszę”, „Znajdź  właściwe  rozwiązanie”,  „Trzymaj  formę”. W ramach  

programu  „Wsparcie  szkół  podstawowych  w  gminie  Wizna” w  klasach  I – VIII  

realizowane  były  zajęcia  dodatkowe  z  języka  angielskiego oraz  z  kreatywności. Program 

ten zakończył się w tamtym roku w grudniu. W  ramach  rządowej  dotacji  celowej  na  

wyposażenie  szkoła została wyposażona  w  podręczniki  i  materiały  ćwiczeniowe do klas I-

VIII.  Uczestniczyliśmy też w programie „Laboratoria Przyszłości” gdzie szkoła zakupiła 

nowoczesne wyposażenie, które było z katalogu podstawowego na pełna  kwotę 30 000 zł. 

czyli wykorzystaliśmy maksymalnie co do grosza. Jeszcze chciałbym dodać że szkoła tak 

samo jak w pozostałych szkołach uczestniczy w różnych konkursach i tak dalej i zawodach, 

ale tego nie wypisywałem ponieważ takich wyższych miejsc w województwie i dalej żeśmy 

nie zajęli, więc uznałem ze te co żeśmy zajmowali na szczeblu gminnym między szkołami nie 

warto wypisywać dziękuję ślicznie.  

Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka: Dziękuję bardzo. Nie ma pytań, dziękujemy bardzo 

Panie Dyrektorze.  

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Rutkach Mirosław Wiśniewski:  Dziękuję.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wizna na 2022r. 

Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka: Przystępujemy do realizacji punktu 7 porządku obrad : 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wizna  na 2022 rok.  Projekt uchwały 

był rozpatrywany na komisji . Został zaopiniowany pozytywnie .  Proszę o zabranie głosu w  

temacie uchwały Pan Wójta. 

Wójt Gminy Mariusz Soliwoda Szanowni Państwo tak naprawdę kluczowym informacja, 

którą można z tych zmian wywnioskować to że Gmina odstępuje w tego rocznym budżecie od 

zaciągnięcia długu, który był zaplanowany w budżecie w wysokości trzech milionów dwustu 

tysięcy to jest ta bardzo pozytywna zmiana w związku z tym że otrzymaliśmy od Rządu 

Polskiego dofinansowanie w związku z wprowadzonym Polskim Ładem tak naprawdę w 

wysokości ponad dwóch milionów 88 tysięcy złotych, więc bardzo pozytywny element 

zadłużenie 775 tysięcy, które mamy obecnie jest najniższym w powiecie łomżyńskim. No i w 

związku z tym to o czym rozmawiałem na komisji nie będziemy w trybie pilnym sprzedawać 

nieruchomości, w związku z tym zdejmujemy te przychody wynikające ze sprzedaży 

nieruchomości w tym roku Spokojnie się przygotujemy jeszcze raz do tej akcji w związku z 
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tym w poprzednich przetargach albo ci którzy dali najlepsze oferty zrezygnowali, 

powtórzymy to. Ja tylko przypomnę może nie wiecie mamy nieruchomości, które są też 

lasami i teraz zaczyna się problem bo drzewo jest kradzione. Zgłaszamy to oczywiście na 

policje więc ani pożytku z tego z tego nie mamy a z drugiej strony jesteśmy okradani bo nie 

będziemy przecież tego pilnować w ciągły sposób. Część rzeczy które zdejmujemy też 

wynika chociażby z otrzymanych przynajmniej deklaracji, jeśli chodzi o wparcie ze strony 

Rządu Polskiego tak jak by zakup kotła grzewczego do budynku Urzędu Gminy w Wiźnie.  

Będziemy realizować to w ramach projektu wynikającego z polskiego Ładu. Jeśli chodzi o 

takie zmiany płynnościowe no to jak zobaczycie Państwo w dziale 852 pomoc społeczna 

rozpoczęliśmy wypłatę dodatków węglowych I transza została wysłana. Czekamy na kolejne 

środki, żeby pozostałym mieszkańcom wypłacić ale te środki muszą do nas wpłynąć z Urzędu 

Wojewódzkiego.  Zwiększamy plan dochodów z przeznaczeniem na sfinansowanie wypłat 

dodatków węglowych jest to kwota ponad 3 milionów złotych. To w sumie kluczowe 

informacje dotyczące tych podstawowych zmian. Szanowni Państwo sami jak śledzicie, 

obserwujecie na bieżąco zmieniamy dostosowujemy w zależności od tego jakie dostajemy 

dofinansowania. W tym roku Urząd Marszałkowski nas wsparł kwotą 850 tysięcy. 400 

tysięcy będzie wydawane w ramach tych inwestycji o których mówiłem na początku. W 

ramach dofinansowań z Unii Europejskiej poprze Urząd Marszałkowski czy Lokalną Grupę 

Działania oraz w ramach dotacji otrzymywanych czy subwencji ze strony Rządu. Jak Państwo 

sami zauważyliście można już podsumować ten rok, to były niebagatelne milionowe kwoty 

Dziękuje bardzo. 

Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka: Dziękuję . Czy są pytania do projektu uchwały ? Nie 

widzę pytań. Przystępujemy do głosowania Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, wszyscy byli za. Uchwała została przyjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wizna na 2022r..  

 

Wyniki głosowania 
Tak: 15, Nie: 0, Wstrzymuje się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

Tak (15) 

Damian Godlewski, Piotr Grabowski, Iwona Grodzka, Wiesław Kapelewski, Marek 

Laskowski, Andrzej Matejkowski, Marcin Modzelewski, Jan Mroczkowski, Grzegorz 

Wojciech Murawski, Grzegorz Nacewicz, Marek Lech Sawicki, Tomasz Szyłak, Marcin 

Wiśniewski, Szczepan Wróblewski, Adam Zalewski 

 

8. Podjęcie uchwały sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wizna na lata 

2022- 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2037 

 

Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka: Przystępujemy do realizacji punktu 8 porządku obrad: 

Podjęcie uchwały sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wizna na lata 

2022- 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2036. Projekt 

uchwały również był rozpatrywany na Komisji został zaopiniowany pozytywnie.  Czy 

Panowie Radni macie pytania do projektu uchwały? Nie widzę  pytań przystępujemy do 

głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? W głosowaniu wzięło udział 

15 radnych, wszyscy byli na tak. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wizna na lata 

2022- 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2037.  

 

Wyniki głosowania 
Tak: 15, Nie: 0, Wstrzymuje się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

Tak (15) 

Damian Godlewski, Piotr Grabowski, Iwona Grodzka, Wiesław Kapelewski, Marek 

Laskowski, Andrzej Matejkowski, Marcin Modzelewski, Jan Mroczkowski, Grzegorz 

Wojciech Murawski, Grzegorz Nacewicz, Marek Lech Sawicki, Tomasz Szyłak, Marcin 

Wiśniewski, Szczepan Wróblewski, Adam Zalewski 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

pomiędzy Gminą Wizna i Gminą Jedwabne dotyczącego powierzenia częściowej realizacji 

zadań w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę mieszkańców gminy, których 

nieruchomości położone są na pograniczu gminy Wizna 

 

Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka: Przystępujemy do realizacji punktu 9 porządku obrad: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

pomiędzy Gminą Wizna i Gminą Jedwabne dotyczącego powierzenia częściowej realizacji 

zadań w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę mieszkańców gminy, których 

nieruchomości położone są na pograniczu Gminy Wizna. I tutaj Projekt uchwały również był 

rozpatrywany na Komisji, został zaopiniowany pozytywnie. Panowie Radni macie pytania do 

projektu uchwały? Nie widzę pytań.  Przystępujemy do głosowania: Kto jest za? Kto jest 

przeciw? Kto się wstrzymał? W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Wszyscy byli na tak. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie . 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

pomiędzy Gminą Wizna i Gminą Jedwabne dotyczącego powierzenia częściowej realizacji 

zadań w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę mieszkańców gminy, których 

nieruchomości położone są na pograniczu gminy Wizna.  

 

Wyniki głosowania 
Tak: 15, Nie: 0, Wstrzymuje się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

Tak (15) 

Damian Godlewski, Piotr Grabowski, Iwona Grodzka, Wiesław Kapelewski, Marek 

Laskowski, Andrzej Matejkowski, Marcin Modzelewski, Jan Mroczkowski, Grzegorz 

Wojciech Murawski, Grzegorz Nacewicz, Marek Lech Sawicki, Tomasz Szyłak, Marcin 

Wiśniewski, Szczepan Wróblewski, Adam Zalewski 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Wizna dz. 17 Mrówki na okres powyżej 3 lat 

 

Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka: Przystępujemy do realizacji punktu 10 porządku 

obrad.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części 
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nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Wizna dz. 17 Mrówki na okres 

powyżej 3 lat. Projekt uchwały również był rozpatrywany na Komisji. Został zaopiniowany 

pozytywne. Czy Panowie radni  macie pytania do projektu uchwały ? Jeżeli nie ma pytań 

Przystępujemy do głosowania. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? W 

głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Wszyscy  na tak, Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Wizna dz. 17 Mrówki na okres powyżej 3 lat.  

 

Wyniki głosowania 
Tak: 15, Nie: 0, Wstrzymuje się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

Tak (15) 

Damian Godlewski, Piotr Grabowski, Iwona Grodzka, Wiesław Kapelewski, Marek 

Laskowski, Andrzej Matejkowski, Marcin Modzelewski, Jan Mroczkowski, Grzegorz 

Wojciech Murawski, Grzegorz Nacewicz, Marek Lech Sawicki, Tomasz Szyłak, Marcin 

Wiśniewski, Szczepan Wróblewski, Adam Zalewski 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Wizna dz. 165/5 Rutkowskie na okres powyżej 3 lat 

 

Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka: Przystępujemy do realizacji punktu 11 porządku 

obrad: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Wizna dz. 165/5 na terenie 

miejscowości Rutkowskie na okres powyżej 3 lat. Projekt uchwały również był rozpatrywany 

na Komisji został zaopiniowany pozytywnie.  Czy Panowie Radni macie pytania do projektu 

uchwały? Radny Murawski Grzegorz proszę.  

Radny Murawski Grzegorz: Na komisji nie było Pani Sołtys, teraz jest Pani Sołtys może by 

coś powiedziała na ten temat.   

Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka: Dobrze. Przejdziemy też do tego. Panowie radni macie 

pytania? Nie ma pytań do projektu uchwały. Udzielam głosu w temacie uchwały Pani Sołtys 

miejscowości Rutkowskie.  

Sołtys miejscowości Rutkowskie: Ja wnoszę o przełożenie tego punktu na następną sesję albo 

zdjęcie , no już zdjąć nie możemy, ponieważ my nie zgadzamy się na taką dzierżawę, gdyż tą 

działkę my użytkujemy i obawiamy się, że dzierżawa nam utrudni funkcjonowanie. Jest tam 

też przystanek dla dzieci, zjeżdżając z promu odczepiamy tam przyczepy. No i głos wioski 

jest taki, że nie chcemy. Było zebranie wioskowe, był przedstawiony protokół, w którym 

określiliśmy jasno nasz stosunek do tematu dzierżawy.  

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Czy to wszystko?   

Sołtys miejscowości Rutkowskie: Chyba nie mam nic do dodania. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: To znaczy większość mieszkańców jest 

przeciw?  

Sołtys miejscowości Rutkowskie: Tak, mieszkańcy się nie zgadzają, są przeciw.   

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Proszę mi powiedzieć, tutaj w tym protokole 

mamy tylko podpisy 10 mieszkańców miejscowości. Ilu mieszkańców było w ogóle na 

zebraniu, nie mamy. 

Sołtys miejscowości Rutkowskie: Tyle ile mamy podpisów tyle było mieszkańców, ale 

zaznaczam że to są przedstawiciele, tak. Z każdego domu nie przychodzili wszyscy 

uprawnieni do głosowania tylko rolnicy, którzy przede wszystkim korzystają, użytkują w 

jakiś sposób tę działkę i którym ona jest niezbędna do funkcjonowania. 

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Pytanie ma Radny Marek Laskowski. 

Radny Marek Laskowski: Przepraszam, słychać coś czy nie? Czy nie można było w taki 

sposób, że jeżeli na zebraniu było bardzo mało osób poprostu puścić jakąś listę, podpisy 

zebrać czy coś, w inny sposób. Bo wiadomo, że po tych zebraniach, nie wszyscy tak chętnie 

chodzą na te zebrania. To by było bardziej to jasne, żeby listę puścić po wiosce. 

 Sołtys miejscowości Rutkowskie: Zaznaczam, że dużo osób, które mają prawo głosu we wsi 

jest za granicą, są emeryci i renciści, więc oni nie będą się wypowiadali w tej kwestii, bo im 

to nie jest potrzebne. Ta działka, oni jej  nie użytkują bezpośrednio. 

Radny Wiesław Kapelewski: Jeszcze ja mam jedno takie pytanie pani sołtys, jak ten 

właściciel co trzyma te bele lekceważycie że trzyma je na gminnym, poprostu przegra w 

przetargu. 

Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka:  Proszę 

 Mieszkanka wsi Rutkowskie: Ja jestem mieszkańcem wsi Rutkowskie Agata Skrodzka, 

przyszłam właśnie na tę sesje, bo chciałam poruszyć ten temat.  Protokół został spisany i 

zostało spisane. Podpisało się po tym bodajże 11 osób, mniej więcej tylu było na zebraniu. 

70% osób które mieszka  w naszej miejscowości to emeryci i renciści którzy tak naprawdę na 

zebrania nie przychodzą. Na żadne zebrania wioskowe nie ważne w jakim to jest temacie. My 

nie pomyśleliśmy żeby puścić listę i dać im określić, ale nie wiem co to by zmieniło bo dla 

nich to jest tak jak by temat mało ważny, że tak powiem chociaż nie wiem. Państwo tutaj w 

tej chwili nie możemy już tego wycofać czy Państwo mogliby się wstrzymać od głosu. Czy w 

jakiś sposób to zatrzymać i po prostu na następnej sesji poruszyć jeszcze raz, żeby dać się 

wypowiedzieć mieszkańcom na ten temat. My się dowiedzieliśmy o tym w sobotę, a mamy 

czwartek jeden mieszkaniec wsi korzysta, bo trzyma tam bele. Korzysta też z tego cała 

miejscowość, bo my jeżdżąc korzystając z promu jak zjeżdżamy z przyczepami tam się każdy 

przepina a każdy z tego gruntu korzysta. To jest raz w tamtym roku powstał tam przystanek 

dla dzieci i teraz jak ktoś wydzierżawi ten grunt to co będzie z tym przystankiem teraz. Te 

dzieci będą zostanie przeniesiony będzie jakaś zmiana Wielka była logika stawiania tam w 

takim razie tego przystanku, skoro teraz jest tam mówią żeby to wydzierżawić. Po prosu Ja tu 

przyszłam dlatego, żeby jakoś to coś z tym tematem zrobić po prostu. Bo to nie chodzi o to że 

wieś staje na głowie żeby broń boże nie wydzierżawić żadnej ziemi w naszej miejscowości. 

Tylko chodzi o to, że to jest użytkowane i jest nam potrzebne. 
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 Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka: Dziękuję bardzo. Bardzo proszę pana Wójta o 

zabranie głosu.  

Wójt Gminy Mariusz Soliwoda : Dziękuje za te informacje. Szanowni Państwo powtórzę to 

co mówiłem na Komisji. Moją rolą jako władzy wykonawczej jest dbanie o majątek gminy i 

nie doprowadzenie do tego, żeby on w jakiś sposób znikał z naszego majątku  To jest sytuacja 

taka którą ktoś zgłosił będę musiał odszukać. Było zgłaszane z miejscowości Rutkowkie, że 

dlaczego ta czy inna osoba trzyma tam bele na tym gruncie skoro to nie jest jego, żeby się tym 

zająć. Jedynie inną rzeczą którą jest możliwość przerwania tak naprawdę zasiedzenia to jest 

uformowanie tego w formie umowy albo zwrócenie uwagi osobie, która to wykorzystuje do 

zabrania swoich rzeczy lub obciążenia za bezumowne korzystanie z gruntu gminnego i to jest 

jedyna rzecz która mną powodowała. To co powiedziałem na Komisji, ta uchwała to nie jest 

uchwała która z automatu wydzierżawia ten grunt komukolwiek, bo uchwała i zgoda Rady 

jest potrzebna dla umów, które są dłuższe nić 3 lata. Gdyby Moją wola było te 

wydzierżawienie to bez zgody Rady już dawno mógłbym to zrobić. Natomiast nie chcemy 

tego w jakiś sposób tego później procedować, zajmować się tym. Zrobić to raz na zawsze i 

mieć święty spokój. Co do Pani pytania odnośnie przystanku to umowa dzierżawy będzie tak 

skonstruowana, że ten przestanek nie będzie podlegał tej umowie dzierżawy. Więc proszę się 

o to nie martwić. Dziękuję za takie zmartwienie, ale proszę się nie martwić. Na pewno tą 

sprawę poradzimy. Tu jest jedyna informacja tylko taka, że chcemy przerwać czas 

zasiedzenia, jeśli Państwo nie wyrażacie zgody. Ja przeczytałem ten protokół to bardzo 

ciekawa informacja, tylko z protokołu nie wynika dlaczego protestujecie Nie jest napisane w 

ogóle do czego to jest potrzebne, jakie ma pomysł sołectwo czy mieszkańcy na tę działkę. 

Tam nie ma ani jednego zdania. Po prostu sprzeciw sobie. Więc powtórzę to co mówiłem na 

Komisji: nie jest Moja intencja wbrew lokalnej społeczności cokolwiek robić. Jeśli Państwo 

macie pomysł na tą nieruchomość chcecie ją wykorzystywać, utrzymywać w należytym 

porządku proszę bardzo. Jedyną rzeczą, która będzie, która została zgłoszona w ubiegłym 

roku żeby osoba która korzysta zabrała po prostu swoje bele stamtąd. To jest taki finał albo 

uporządkujemy to w jedną stronę albo w drugą. To nie może być taki stan faktyczny i nie jest 

incydent w całej gminie że takie sytuacje miały czy mają miejsce. Bo tak faktycznie jest. Te 

działki są wykorzystywane. Były wykorzystywane przez rolników i innych mieszkańców 

przez lata i nikt się tym nie interesował. Nie było moja intencją Ta uchwała powstała dlatego 

że przyszedł sygnał z Rutkowskich, że ktoś bezumownie wykorzystuje mienie gminne i tyle 

dziękuje bardzo. 

Radny Szczepan Wróblewski: Ja myślę, że mieszkańcy Rutkowskich obawiają się tego że 

jakaś osoba z zewnątrz  wydzierżawi ten teren i po prostu i prace i w ten sposób. I 

prawdopodobnie jeśli ten Pan co tam trzyma te bele by wydzierżawił to by był jakiś problem.  

No właśnie o to chodzi o formę przetargu najprawdopodobniej że jak będzie przetarg otwarty 

to nie oszukujmy się te tereny nad rzeka są dość atrakcyjne. 

Wójt Gminy Mariusz Soliwoda: Panie Radny, ja mogę jeszcze odpowiedzieć na to pytanie. 

Przetarg może być otwarty, też może być ograniczony do określonych elementów możemy 

zawrzeć, że musi być przeznaczony ten teren na cele rolnicze ale nie musi być otwarty. Tylko 

sprawa wynika w ten sposób, że przetarg zgodnie z przepisami prawa nie możemy 

kierunkowo komu wynająć jak nam się podoba, nie. To są własności publiczne i my musimy 

się stosować do przepisów prawa. 

Radny Grzegorz Murawski: To Ja mam takie pytanie: a jakie były przetargi na innych 

wioskach. Przyjechał Pan z Ostrołęki czy na ostrołęckich blachach z jakąś inną kobietą 
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licytowali wszystko pod ten i tak samo potem były te przetargi unieważniane Tu jest coś 

takiego, że Pan Wójt mój że nie chce ingerować albo żeby mieszkańcy decydowali sami ale 

brniemy w to żebyśmy my radni zrobili tak przecież oni tylko chcą konsultacje i zebranie a 

My teraz na siłę, ale nie My nie wszyscy, większa część pchamy w to że nie mieszkańcy chcą 

tylko chcą Pan Wójt i Pani i reszta Radnych Dziękuje bardzo. 

Wójt Gminy Mariusz Soliwoda : Czy mogę się odnieść? Pan Panie Radny chyba nie za 

bardzo zorientowany jest w poprzednich przetargach, bo jeśli grunty nie były przez nikogo 

użytkowane, były zachwaszczone to ogłaszamy przetarg otwarty. Naszą intencją było ze 

sprzedaż nieruchomości uzyskać jak najwyższą cenę, zgodnie z interesem gminy a nie z 

jakimiś dziwnymi pomysłami. Więc tu w przypadku takiego przetargu możemy go 

ograniczyć, a w przypadku sprzedaży nieruchomości, no wybaczy Pan ja nie wiem czym ja 

mam się kierować żeby ten akurat grunt kupił taki czy inny, taka czy nie inna osoba. No 

proszę mi wybaczyć. Natomiast jeśli chodzi o ten temat, którym jest uchwała to ja 

powiedziałem tylko to co powiedziałem i to są moje intencje. Natomiast, jeśli Pan mi próbuje 

zarzucać że mówię co innego a będę robił co innego to proszę mi wybaczyć, ale ja biorę 

odpowiedzialność za swoje słowa i można mnie potem z tego rozliczyć. 

Radny Grzegorz Murawski: Jeszcze sprostowanie, Pan Wójt mówi że wniosek ten, bo ja nie 

jestem mieszkańcem ani Rutkowskich, nie wiem na jakiej działce ni tego, ale mnie to bardzo 

boli że Pan Wójt mówi, że złożył podjęcie tej uchwały, bo dostał sygnał z Rutkowskich. Jest 

10 podpisów przeciw, jest sołtys, są obecni mieszkańcy to nie świadczy o niczym, tylko o 

jakimś sygnale, że trzeba było podjąć jakąś uchwałę.  

Wójt Gminy Mariusz Soliwoda: Panie Radny proszę słuchać mnie ze zrozumieniem, to będzie 

ta dyskusja o wiele spokojniejsza. Sygnał dotyczył tego, że nasza nieruchomość jest 

użytkowana bezumownie i stan faktyczny jest taki, że ta nieruchomość jest użytkowana 

bezumownie, bo znajdują się tam bele. Więc nie wiem w czym ma Pan problem.   

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: Panowie Radni, macie pytania do tematu 

uchwały? Pani proszę jeszcze, mieszkanka o zabranie głosu. 

Mieszkanka miejscowości Rutkowskie: W poprzednim roku na zebraniu pan Wójt powiedział 

jeżeli jakieś działki będą sprzedawane bądź wydzierżawiane w miejscowościach to będzie 

Pan przyjeżdżał do miejscowości i rozmawiał z mieszkańcami. We wrześniu tego roku było 

spotkanie, na którym nawet słowem Pan nie powiedział że będzie np. regulowane że 

mieszkaniec użytkuje i to trzeba jakoś uregulować prawnie w gminie. Nic nie było na ten 

temat poruszone i teraz po miesiącu czasu na sesje wchodzi uchwała w której ma być 

wydzierżawiony grunt w miejscowości. Czy może Pan się do tego jakoś odnieść. 

Wójt Gminy Mariusz Soliwoda: Oczywiście. Jeśli chodzi o spotkania w sołectwach w 

ubiegłym roku sprawa dotyczyła gruntów które będą sprzedawane, bez „i”. 

Przewodnicząca Rady Gminy Iwona Grodzka: będziemy tak tutaj w nieskończoność 

rozważali tą sprawę. Pani już mogła zabrać głos. Proszę, jeszcze jak ma Pani pytanie to 

bardzo proszę. 

Sołtys wsi Rutkowskie: Z racji takich niejasności to proszę o wstrzymanie się od głosu i 

umożliwienie nam rozmowy. Zorganizowanie jakiegoś spotkania, dogadanie się i wtedy 
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unikniemy takich sporów tak. Myślę, że to jesteśmy w stanie jakoś dogadać się we wsi i 

uniknąć takiego konfliktu. 

Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka: Panowie Radni przystępujemy do głosowania nad 

uchwała  Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych: za było 3 radnych, przeciw 5, wstrzymało się od głosu 7. Uchwała nie została 

przyjęta . 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Wizna dz. 165/5 Rutkowskie na okres powyżej 3 lat.  

 

Wyniki głosowania 
Tak: 3, Nie: 5, Wstrzymuje się : 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

Tak (3) 

Iwona Grodzka, Wiesław Kapelewski, Adam Zalewski 

Nie (5) 

Andrzej Matejkowski, Jan Mroczkowski, Grzegorz Wojciech Murawski, Grzegorz Nacewicz, 

Szczepan Wróblewski 

Wstrzymuje się (7) 

Damian Godlewski, Piotr Grabowski, Marek Laskowski, Marcin Modzelewski, Marek Lech 

Sawicki, Tomasz Szyłak, Marcin Wiśniewski 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu 

przez Gminę Wizna na przebudowę i rozbudowę drogi powiatowej nr 1962B Kokoszki – 

Guty 

 

Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka: Przystępujemy do realizacji punktu 12 porządku 

obrad:  Podjęcie uchwały w sprawie przekazania pomocy finansowej Powiatowi 

Łomżyńskiemu przez Gminę Wizna na przebudowę i rozbudowę drogi powiatowej nr 1962B 

Kokoszki – Guty. Projekt uchwały był rozpatrywany na komisji. Został zaopiniowany 

pozytywne. Czy są pytania do projektu uchwały ? 

Wójta Gminy Mariusz Soliwoda krótka informacja Szanowni Państwo Wynika to tak 

naprawdę z tego co się stało na naszym rynku w wyniku wojny i w związku z tym że zdrożała 

masa asfaltowa firma, która wykonywała tą inwestycję prze sądem  zwróciła się o 

zwiększenie wartości inwestycji o ponad 180 tysięcy. A że nasz  udział zgodnie z 

porozumieniem 3 samorządów: powiatu Gminy Wizna i Gminy Piątnica  tj.33% więc do 

poprzedniego porozumienia zwiększamy poprzednie porozumienie te 60 tys. czyli całość 

dofinansowania do tej inwestycji zamyka się tą kwotą którą Państwo macie w porozumieniu. 

Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka: Czy jeszcze są pytania do projektu uchwały ? Nie ma 

pytań przystępujemy do głosowania .Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? W 

głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Wszyscy  na tak, Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu 

przez Gminę Wizna na przebudowę i rozbudowę drogi powiatowej nr 1962B Kokoszki – 

Guty.  

 

Wyniki głosowania 
Tak: 15, Nie: 0, Wstrzymuje się : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

Tak (15) 

Damian Godlewski, Piotr Grabowski, Iwona Grodzka, Wiesław Kapelewski, Marek 

Laskowski, Andrzej Matejkowski, Marcin Modzelewski, Jan Mroczkowski, Grzegorz 

Wojciech Murawski, Grzegorz Nacewicz, Marek Lech Sawicki, Tomasz Szyłak, Marcin 

Wiśniewski, Szczepan Wróblewski, Adam Zalewski 

 

13. Informacja Wójta Gminy Wizna o podmiotach, w których wykonywane są prace 

społeczne na terenie Gminy Wizna. 

 

Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka: Przystępujemy do realizacji punktu 13 porządku 

obrad: Informacja o podmiotach Gminy Wizna oraz opinia Sądu Rejonowego. Proszę o 

odczytanie informacji Pana Wójta. 

Wójt Gminy Mariusz Soliwoda Szanowni Państwo, jest pismo Prezesa Sądu Rejonowego w 

Łomży Pani Prezes Ewy Kłapeć- Kalinowskiej na podstawie paragrafu 2 ust 1 

Rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości z dnia 1 czerwca 2010 roku w sprawie podmiotów, 

w których jest wykonywana kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie – użyteczna, 

Dziennik Ustaw nr 98 poz. 634 i obowiązkami nałożonymi na właściwe organy uprzejmie że 

przewidywana w bieżącym roku liczba skazanych zobowiązanych do wykonania pracy 

wyniesie na terenie objętym właściwością tutejszego Sądu ok 500 osób z niezbędną liczbą 

godzin w przeliczeniu na 1 skazanego wynoszącą ok 60 godzin. Jest to praca fizyczna 

wykonywana na cele społeczne nie wymagająca specjalistycznych umiejętności przydatna dla 

lokalnej społeczności i funkcjonowania jednostek, w których będzie wykonywana. Wobec 

powyższego zgodnie z dyspozycja paragrafu 1 i 3 wyżej wymienionego rozporządzenia 

uprzejmie proszę o wyznaczenie w terminie wskazanym w tym  przepisie podmiotów oraz 

wskazania za ich zgodą innych zakładów pracy , placówek służy zdrowia oraz opieki 

społecznej instytucji i organizacji niosących pomoc charytatywną w którym wykonywana by 

była kara ograniczenia wolności i przekazania tutejszemu Sądowi aktualnego wykazu zgodnie 

z wymogami określonymi w paragrafie 3 ust 2 rozporządzenia w załączeniu proponowana 

lista podmiotów I na tej liście znajduje się nasz Urząd Gminy. W związku z tym informacja o 

podmiotach, w których wykonywane są prace społeczne na terenie Gminy Wizna. Wykonanie 

kary ograniczenia wolności może polegać na nieodpłatnej, kontrolowanej pracy skazanego na 

cele społeczne. Podmiotem, w którym wykonywane są prace społecznie użyteczne  jest Urząd 

Gminy Wizna.  

Do Urzędu Gminy Wizna  wpływają z Sądu Rejonowego w Łomży skierowania do 

wykonywania kontrolowanej pracy na cele społeczne. Miejscem  wykonywania prac jest 

Gmina Wizna. Skierowani wykonują głównie prace porządkowe. Obecnie ww. prace 

wykonywane są przez 4 osoby. Dziękuję. 

 

14.  Informacja na temat analizy oświadczeń majątkowych 
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Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka: Dziękuję. Przystępujemy do realizacji punktu 14 

porządku obrad: Informacja na temat analizy oświadczeń majątkowych. podpunkt a 

wystąpienie Pana Wójta. 

 

a) wystąpienie Wójta 

 

Wójt Gminy Mariusz Soliwoda: Stosownie do  art. 24h ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie gminnym Dz.U. 2022, poz. 559 z późn.zm.  obowiązek złożenia  oświadczeń 

majątkowych dotyczył Zastępcy Wójta, Skarbnika Gminy, pracowników Urzędu Gminy 

wydających decyzje administracyjne w imieniu Wójta, kierowników jednostek 

organizacyjnych Gminy oraz dyrektorów jednostek oświatowych.                                        

Zgodnie z art. 24 h ust.12 ustawy przedstawiam informację o wynikach dokonanej analizy 

złożonych  oświadczeń majątkowych przez ww. osoby. Oświadczenia majątkowe wraz z 

kopią swojego zeznania  o wysokości  osiągniętego dochodu w roku podatkowym PIT-37 lub 

36) w dwóch egzemplarzach złożyło 8 osób. Wszystkie oświadczenia majątkowe  złożono na 

właściwych, opatrzonych  własnoręcznym podpisem formularzach w terminie, zostały 

opublikowanie w Biuletynie Informacji Publicznej. Jeden egzemplarz oświadczenia 

majątkowego wraz z załącznikami (PIT) zgodnie z art.24 h ust.6 ustawy o samorządzie  

gminnym został przekazany Naczelnikowi Urzędu Skarbowego w Łomży w dniu 14 czerwca 

2022 r. Złożone oświadczenia majątkowe badano pod kątem  zupełności, kompletności 

dokumentów, staranności w wypełnianiu poszczególnych pozycji. Oświadczenie majątkowe 

Wójta Gminy zostało złożone na ręce Wojewody Podlaskiego 28 kwietnia 2022 r. , a także 

opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. W piśmie z dnia 13 października  2022r. 

znak: NK-III.414.211.2022.DM dotyczącym analizy oświadczeń majątkowych Wojewoda 

Podlaski  stwierdził, że Wójt w ustawowym terminie złożył oświadczenie majątkowe za 2021 

r. łącznie z kopią rocznego zeznania podatkowego W wyniku przeprowadzonej analizy wniósł 

następującą uwagę:  w pkt VIII wykazano łączny dochód osiągnięty z tytułu zatrudnienia oraz 

działalności wykonywanej osobiście co wynika z zeznania podatkowego PIT, a nie jak 

należało wykazać dochody z podaniem kwot uzyskiwanych z każdego tytułu oddzielnie. Poza 

powyższym brak uwag do złożonego oświadczenia majątkowego. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka: Dziękuję. 

 

b) wystąpienie Przewodniczącej Rady 

Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka: przystępujemy do realizacji podpunktu. B - 

wystąpienie Przewodniczącej Rady. Bardzo proszę Panow Radnych o ciszę. 

 Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka: Zgodnie z art. 24h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 

roku o samorządzie gminnym Dz.U. z 2022r.  poz. 559 z późn. zm.) Przewodniczący Rady 

Gminy, jako podmiot dokonujący analizy oświadczeń majątkowych jest zobligowany do 

przedstawienia radzie gminy informacji z analizy oświadczeń majątkowych radnych w 

terminie do 30 października br. Informacja powinna zawierać dane : 1)osobach, które nie 

złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły je po terminie; 2)nieprawidłowościach 

stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach majątkowych wraz z ich opisem i 

wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe oświadczenia; 3)działaniach podjętych w 

związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi w analizowanych oświadczeniach 

majątkowych. Do złożenia oświadczeń majątkowych Przewodniczącej Rady Gminy 

zobowiązani byli następujący radni : 1. Damian Godlewski 2. Piotr Grabowski 3. Wiesław 

Kapelewski 4. Marek Laskowski 5. Andrzej Matejkowski 6. Marcin Modzelewski 7. Jan 

Mroczkowski 8. Grzegorz Wojciech Murawski 9. Grzegorz Nacewicz 10. Marek Lech 
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Sawicki 11. Tomasz Szyłak 12. Marcin Wiśniewski 13. Szczepan Wróblewski 14. Adam 

Zalewski.                                                                                                                                 

Stosownie do ustawy radni Rady Gminy Wizna zobowiązani byli do złożenia na moje ręce w 

terminie do dnia 30 kwietnia br. oświadczeń majątkowych według stanu na dzień 31 grudnia 

2021 roku. Wszyscy radni zobowiązani do złożenia oświadczeń majątkowych złożyli je w 

ustawowym terminie. Analizując złożone oświadczenia majątkowe badano pod kątem 

kompletności dokumentów, staranności i rzetelności w wypełnianiu poszczególnych pozycji. 

Ponadto dokonano porównania treści przedłożonego oświadczenia majątkowego z kopią 

zeznania o wysokości osiągniętego dochodu.                                                                                  

W dniu 10 czerwca 2022 r. pismem nr Or.0043.17.2022 oświadczenia majątkowe wraz z 

kopiami zeznania o wysokości osiągniętego dochodu zostały przesłane do Urzędu 

Skarbowego w Łomży. W dniu 25 października 2022r.                                                              

Naczelnik Urzędu Skarbowego w Łomży  poinformował o nieprawidłowościach i 

uchybieniach w oświadczeniach następujących radnych :                                                          

1. Pan Damian Godlewski w oświadczeniu o stanie majątkowym za 2021r. w części II pkt. 3 

nie podał przychodu i dochodu z gospodarstwa rolnego, nie dołączył kopii zeznania 

podatkowego za 2021r.,                                                                                                                 

2. Pan Marek Laskowski w oświadczeniu o stanie majątkowym za 2021r. w części B nie 

podał miejsca położenia mieszkania, wymienionego w części A pkt. 2,                                                          

,3. Pan Andrzej Matejkowski w oświadczeniu o stanie majątkowym za 2021r w części B nie 

podał miejsca położenia nieruchomości z części II oraz nie dołączył do ww. oświadczenia 

kopii zeznania podatkowego za 2021r.,                                                                                                

4. Pan Jan Mroczkowski w oświadczeniu o stanie majątkowym za 2021r. w części A II pkt. 3 

nie podał wartości gospodarstwa rolnego oraz przychodu i dochodu z tego gospodarstwa,                           

5. Pan Grzegorz Nacewicz w oświadczeniu o stanie majątkowym za 2021r. w części A II pkt 

3 nie podał przychodu i dochodu z gospodarstwa rolnego,                                                                  

6. Pan Marek Sawicki nie dołączył do oświadczenia o stanie majątkowym za 2021r. kopii 

zeznania podatkowego za 2021r. oraz w części A VIII nie wykazał dochodów z emerytury, 

Oświadczenie majątkowe Przewodniczącej Rady Gminy zostało przesłane w dniu 28 kwietnia 

2022r. do Wojewody Podlaskiego w Białymstoku. Stosownie do art. 24h ust. 12 analizy 

oświadczenia majątkowego Przewodniczącego Rady Gminy dokonał Wojewoda Podlaski, 

który wniósł uwagi : W pkt. VIII” inne dochody osiągnięte z tytułu zatrudnienia lub innej 

działalności zarobkowej lub zajęć, z podaniem kwot uzyskiwanych z każdego tytułu nie 

została określona przynależność majątkowa co oznacza niezastosowanie się do wymogu 

określonego w art. 24h ust 2 cyt. ustawy. Oświadczenia majątkowe radnych opublikowano na 

stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Wizna Dziękuję. 

 

15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka: Przystępujemy do realizacji punktu 15 porządku 

obrad: Odpowiedzi na  interpelacje i zapytania radnych. Nie było interpelacji i zapytań . 

 

16. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka: Przystępujemy do realizacji punktu 16 porządku 

obrad: Wolne wnioski i zapytania  Pan Wójt ma pytanie wniosek ? Proszę. 

Wójt Gminy Mariusz Soliwoda: Pani Przewodnicząca kilka słów bardzo ważnych. Zaczniemy 

może od tej palącej sprawy jeśli chodzi o węgiel dla mieszkańców do 31 października są 

przyjmowane w naszym Urzędzie zapotrzebowania na węgiel. Na bazie tych dokumentów, 
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które do nas wpłyną Tych zapotrzebowań  my będziemy później składać zamówienia do 

firmy zamawiającej ten węgiel na rynek. My jako Gmina będę chciał żeby w tej naszej gminie 

się odbywać Jestem po rozmowach na pewno z 1 firma która zdecydowana jest z nami 

współpracować W związku z tym że nie mamy spółki komunalnej to zadanie zlecimy firmie 

zewnętrznej. Cena końcowa dla mieszkańca będzie zgodna z przepisami. Tamte ceny się 

przewijają 2 chciałbym sprostować po rozmowie z Wojewoda jedna cena to jest 2 tys. a druga 

padająca tj. 2200 A więc jak tylko przepisy wykonawcze do tych ustaw, które są 

procedowane w polskim parlamencie przyjdą będziemy wiedzieć. Czyli Gmina będzie 

podpisywać umowę z firmą, która jest państwowa która wprowadza ten węgiel na rynek. 

Później firma Drugą umowę musimy podpisać z firmą która zajmie się transportem i 

dystrybucją tego materiału. Także proszę przypominajcie mieszkańcom sołtysi i radni 

dostaliście Państwo smsy z odwołaniem do linku, który znajduje się na stornie gminnej 

można go przesłać emailem, złożyć osobiście. Jest to ważna rzecz. Chcemy to zrobić dobrze i 

ten węgiel do naszych mieszkańców trafił. Jeśli chodzi o ilość badając wczoraj na dodatek 

węglowy wpłynęło z naszej gminy 675 wniosków Na pozostałe dane są na wczoraj tak 

naprawdę. Dodatek węglowy inny opałowy wniosek złożyło 127 osób jest to ponad 800 osób 

które chcą skorzystać z tego dofinansowania gwarantowanego przez Polski rząd. Jesteśmy na 

etapie tez dopinania, budowania, projektowania  niech nazywa kto jak chce budżetu. 

Większość inwestycji tych kluczowych została Państwu przedstawiona na bazie Polskiego 

Łady mamy tutaj do wydania prawie 8 milionów . Więc będziemy chcieli na pewno te 

inwestycje w przyszłym roku zrealizować Mówiłem też Państwu o inwestycji wspólnie z 

Powiatem Jest to modernizacja drogi ul. Czarnieckiego w Wiźnie I etap. Jesteśmy już po 

wstępnych ustaleniach dokumenty, które spłynęły czyli plan funkcjonalno- użytkowy został 

przez powiat nam przysłany zgłosiliśmy kilka zastrzeżeń czekamy na formułę już ostateczna 

projekt i później będzie ogłaszany przetarg. W tym roku nie wyrobiliśmy się ze względu po 

prostu pracy ilości pracy, a to nie będzie realizowana ta inwestycja w tym roku. Mamy do 

wyżwirowania drogi, mamy opracowany szacunkowy kosztorys wszystkich inwestycji, które 

będziemy realizować mam nadzieję ze niedługo 2-3 tygodnie przetarg pojawi się na naszej 

stronie i będziemy go już formalnie realizować. Jeśli ktoś ma jakiś pomysł na inwestycje 

dodatkowe o których nie była rozmowa zapraszam do siebie na rozmowy indywidualne. 

Remonty dróg formuła pozostaje bez zmian. Jesteśmy po wszystkich spotkaniach sołeckich i 

w zasadzie we wszystkich spotkaniach sołeckich było zgłoszone zapotrzebowanie na 

kruszywo i na usługi równania dróg wic to zostanie w formule zabezpieczone. Ogłosimy 

przetarg na początku roku jak co roku na kruszywo będziemy go dostarczać w miejsca nam 

wskazane. Jeśli chodzi o wniosek dotyczący oczyszczalni domowych no niestety nie 

dostaniemy dofinansowania, ani żadna inna gmina która zgłosiła na te oczyszczalnie domowe. 
Ani żadna inna gmina która zgłosiła na te oczyszczalnie domowe ilość punktów za akurat te 

działanie była zbyt niska bardziej preferowane były rozbudowa wodociągów, sieci 

wodociągowych A oczyszczalnie domowe ale ok mamy napisane mamy wniosek mamy plan 

funkcjonalno- użytkowy, jak tylko pojawi się okazja Ja tego nie odpuszczę Kończymy 

inwestycje wodociągowe  czekamy na informacje bo jak wiecie Państwo na temat składu 

wody z naszego drugiego ujęcia i za chwile skończymy już połączenie naszego ujęcia wody w 

formie skrótowej z siecią która funkcjonuje w Rusi i będziemy to uruchamiać.                        

Ja dziękuję dyrektorom za opinie Bardzo pouczająca Pani Dyrektor i Pana Dyrektora Ja 

przypomnę że mamy w związku z tym że pojawiły sie tylko 2 sprawozdania 2 nasze szkoły są 

to szkoły których organem prowadzącym jest Gmina Wizna Druga znajdująca się na terenie 

naszej gminy jest prowadzona przez Stowarzyszenie Edukator ale jak widzicie Państwo 

zapraszamy za każdym razem do wspólnej pracy Panią Dyrektor ze Starego Bożejewa 

traktujemy to powiedzmy jako pośrednika Edukator dziękuję bardzo. 
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Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka: dziękuje Czy są jeszcze pytania Pan Radny  Marek 

Laskowski odnośnie finansowania po Nowym Roku. Wójt Gminy Mariusz Soliwoda Panie 

Radny odpowiem na to pytanie po zakończeniu sesji  

17. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Iwona Grodzka: W związku z wyczerpaniem dziennego porządku 

obrad Zamykam obrady XLI sesje Rady Gminy Wizna. Serdecznie dziękuje wszystkim za 

przybycie. 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy Wizna 

  

 

Przygotował(a): Dział Informatyczny 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


